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Onderwerp  : Bluswater op Marken  
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Vragen van de fractie van PvdA aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 8 
februari 2022). 
 
Op 25 oktober 2021 stelden wij u schriftelijke vragen naar aanleiding van de Toekomstvisie Marken van 
de Eilandraad Marken betreffende het bluswater. 
 
Aanleiding tot deze vragen was een grote brand in mei 2019 op de Kets te Marken. In de Toekomstvisie 
Marken van de Eilandraad Marken werd toen aangegeven dat er een groot probleem was met de 
beschikbaarheid van bluswater. De grote hoeveelheid waterplanten en ondiepe sloten resulteren in een 
zeer slechte doorstroming. U antwoordde op 25 november 2021 dat u zich bewust was van de 
problematiek en dat u op afzienbare termijn tot een oplossing wilde komen, en daarom op uw initiatief 
een overleg wenste aan te gaan met het Hoogheemraadschap (beheerder binnenwater) de 
veiligheidsregio en het brandweerkorps Marken voor einde van het jaar 2021. 
 
Onze schriftelijke vragen zijn als volgt: 
 
Vraag 1 
Heeft dit overleg reeds plaats gevonden? Zo nee waarom niet? 
 
Vraag 2 
Zo ja, welke concrete plannen zijn uit dit overleg voortgekomen om de problematiek van het bluswater op 
te lossen? 
 
 


